



الأهلية للتأمين  
Al Ahlia Insurance

## Public announcement relating to Al Ahlia Insurance Company B.S.C

03<sup>rd</sup> December 2017

In continuation of its earlier Public Announcements dated the 25<sup>th</sup> April 2017, 25<sup>th</sup> May 2017, 08<sup>th</sup> June 2017, 9<sup>th</sup> July 2017, 18<sup>th</sup> July 2017, the Board Circular dated 18<sup>th</sup> July 2017, the results of the Extra Ordinary General Assembly meeting held on 03<sup>rd</sup> August 2017 and the H.E. the Governor's resolutions No.78 and 79 for the year 2017 on Solidarity General Takaful and Al Ahlia Insurance Company ("the Company") conversion and merger duly published in the Official Gazette on 30<sup>th</sup> November 2017; the Board of Directors of Al-Ahlia Insurance Company B.S.C. ("Company") would like to inform the shareholders that the Company has obtained final approval from the Central Bank of Bahrain ("CBB") on conversion of license to Takaful and merger with Solidarity General Takaful B.S.C. (c) ("SGT") via the transfer of business, assets and liabilities from SGT to AAIC against issuance of ordinary shares in the Company. Pursuant to the CBB approval and in line with the Merger Agreement, the merger transaction has been finalized with the amended and restated Memorandum and the Articles of Association of the Company having been duly registered with the Ministry of Industry Commerce and Tourism. The effective date of merger is 03<sup>rd</sup> December 2017 in-line with the Merger Agreement.

بالإشارة إلى الإفصاحات الصادرة عن شركة الأهلية للتأمين ش.م.ب. "الشركة" للسوق والمؤرخة بتاريخ 25 أبريل 2017 وتاريخ 25 مايو 2017 وتاريخ 8 يونيو 2017 و 9 يوليو 2017 و 18 يوليو 2017 والمستند الذي تم نشره وتمريره من قبل مجلس إدارة الشركة للسادة المساهمين بتاريخ 18 يوليو 2017 ونتائج الجمعية العامة غير العادية المنعقدة بتاريخ 3 أغسطس 2017 والقرارين رقم 78 و 79 للعام 2017 الصادرين عن سعادة محافظ مصرف البحرين المركزي بشأن تحويل رخصة شركة الأهلية للتأمين ودمجها مع شركة سوليدرتي التكافل العام المنشورين في الجريدة الرسمية بتاريخ 30 نوفمبر 2017; يود مجلس الإدارة ان يفيد السادة المساهمين بأن الشركة قد حصلت على الموافقة النهائية من مصرف البحرين المركزي على تحويل رخصة الشركة الى رخصة تكافل وعلى دمج الشركة مع شركة سوليدرتي التكافل العام ش.م.ب. (مقفلة) "سوليدرتي" من خلال نقل الاعمال والموجودات والمطلوبات من شركة سوليدرتي الى الشركة مقابل اصدار اسهم عادية من اسهم الشركة. وبناءً على موافقة مصرف البحرين المركزي وبحسب اتفاقية الدمج، تم إتمام عملية الدمج بتسجيل كل من عقد التأسيس والنظام الأساسي المعدلان والمعاد صياغتهما لدى وزارة التجارة والصناعة والسياحة. وعليه فإن تاريخ الدمج الفعلي هو 3 ديسمبر 2017 وذلك بحسب اتفاقية الدمج.

The Company expects to make further announcements pertaining to change of its legal name to "Solidarity Bahrain B.S.C." subject to necessary approvals and in line with the Merger Agreement duly approved by the shareholders of both the Company and SGT.

وستصدر الشركة تصريحات أخرى متعلقة بشأن تغير الاسم القانوني للشركة الى "سوليدرتي البحرين ش.م.ب." ويخضع ذلك للحصول على الموافقات الرسمية اللازمة وفقاً لاتفاقية الدمج التي تم الموافقة عليها من قبل مساهمي كل من الشركة و شركة سوليدرتي.

Duly authorized signatory  
for and on behalf of

**Al Ahlia Insurance Company B.S.C**

